



Villadoria Barolo Sôri Paradiso DOCG 2010:

Ruby in colour. In the nose a fresh bouquet with relatively precise flavours of orange, tea and buckskin. On the palate cool and relatively polished aromas of orange, black tea and buckskin. Full bodied, astringent tannins and a good finish. Good buy! Drink: 2014-2034.
Rating: 91 points.

Villadoria Barolo Sôri Paradiso DOCG 2010:

Rubinrote Farbe. In der Nase ein frisches Bouquet mit recht präzisen Düften nach Orange, Tee und Wildleder. Im Mund kühle und recht geschliffene Aromen nach Orange, Schwarztee und Wildleder. Voller Körper, adstringente Tannine und ein gutes Finale.

WineInspector-Wertung: 91*



Villadoria Barolo DOCG 2010:

This Nebbiolo matured for 30 months in Slavonian oak barrels and is ruby in colour. In the nose a relatively fresh bouquet with red fruits, buckskin and dried fruits. On the palate very fresh, juicy and intense with cherry and dried fruits, sustained by good acidity and astringent tannins. Full bodied, well-balanced and a good finish. Good buy!
Drink: 2015-2029.
Rating: 90 points.

Villadoria Barolo DOCG 2010:

Dieser Nebbiolo reifte 30 Monate lang in slawonischer Eiche und besitzt eine rubinrote Farbe. In der Nase ein recht frisches Bouquet mit roten Früchten, Wildleder und Dörrobst. Im Mund frisch, saftig und intensiv mit Kirsche und Dörrobst, gestützt von guter Säure und adstringenten Tanninen. Voller Körper, gute Balance und ein gutes Finale.

WineInspector-Wertung: 90*